
                  Referat Bestyrelsesmøde 15 august 2024 

  

Til stede var Jacob Clausen, Svend Michelsen, Kasper Luffe og Marie-Louise Tarp 
Jensen. 

ML havde mad med i stedet for Agneta. 

1. og 2: Godkendelse af dagsorden og referat. Godkendt. Kasper havde 
udformet dagsorden. 

3.. Økonomi. Vores økonomi er sund og vi har et godt + på 132900 kr. som 
aktiv. Vores medlemstal ligger på 56 aktive medlemmer hvilket også 
opdateres hos Dansk kajak forbund DKF. 

4. Kulturnatten. Vi er med på plakaten den 06.09 2024 og arrangementet er 
slået op på ro kort. Vi vil prøve planlægge lidt hygge med arbejdsopgaver og 
fællesspisning. Her plejer man betaler ca. 30kr. 

Sejlklubben slutter af med levende musik sidst på aftenen i år hvilket er noget 
nyt. 

5. DKF-årsmøde den 22-24 november 2024. I år på Kobæk strand ved 
Skælskør. Der vil være diverse workshops og Kasper forestiller at tage med 
men der er plads til flere hvis dette har interesse. 

7. Nyt fra udvalgene. 

 a. Sikkerhed /instruktør Der er gennemført IPP2 kursus og 
klubroninger er fordelt frem til september. 

 b. Rengøring /Agneta og Heidi. Det går bedre med at få folk til at 
melde på i app, men det halter lidt med at kvittere udført rengøring på sedlen i 
klubhuset, hvilket vi skal huske at opfordre til da det er eneste måde at følge 
med i om hvornår der sidst er gjort rent (da kalenderen sletter på ro kort) 

 c. Græsklipning Vibeke/Jørgen. Siden Jørgens sidste opråb, er det gået 
fint med at få klippet græsset, men det er heller ikke mere end et par måneder 



siden og der har været knap så meget vækst. Så vi skal fortsætte med at 
holde et øje på dette også. 

 d. Kajakvedligehold Jes /Ole F/Ole J Der er blevet repareret sværd på 
flere kajakker. Der opfordres til at man bliver bedre til at huske få dem op når 
på lavt vand. Det er fedt der er nogen der tager sig af fejlmeldingerne og vi 
skal huske opfordre til at anmelde skader. 

 

 e. Værksted Svend/Jes/Ole Det ser rigtigt fint ud. Der er stadig meget 
der kan kasseres men det er overskueligt at få overblik over området i hjørnet. 

 

 f. Bådhuset Jakob/Svend Det ældste bord bænke sæt bør renoveres 
med nye planker. Og så mangler vi stadig en løsning på sko ophæng. Jakob 
melder sig til at kigge på Sko problemerne. 

  
 g. Festudvalget Connie/Jes/Steen /Marianne Alt kører fint og man er 
kommet godt fra start.  
 

 8. Indkøb af 2 persons kajakker – Korte svar- Vi ønsker stadig anskaffe en og 
venter på svar fra ansøgnings pulje. Det er muligt ved afslag at vi køber en trods 
alt. Men der er stor forskel på kvalitet og de gode er dyre. 

 

9. Memberlink/rokort appen virker godt til meget, men der er også ting som er 
svært at gennemskue. Og så er det svært at hive brugbare data ud for fx 
instruktørerne ift at lave statistik på forskellige ting. Vi har den billige udgave af 
memberlink. Svend vil se om han kan ændre ”top-30” navnet til noget andet for 
at fjerne fokus for konkurrenceelementet. 

10. Hjemmeside, FB og FB offentlig. Svend har svært ved at få passet 
hjemmesiden. Og der er ikke andre det er lykkedes for at finde tid hos heller. 
Marie-Louise vil gerne forsøge at hjælpe med opdatering af billeder og ligeså 
med den offentlige Facebook side. Her vil Marie-Louise også gerne gøre mere. 



Det kræver dog hun får godkendt administrator adgang. Hjemmesiden er lidt 
rodet opstillet. Svend vil forsøge simplificere hjemmesiden samt se om det kan 
lade sig gøre opdatere kalenderen automatisk gennem memberlink. 

 

11.Faxe kommune.  

a. Kommunen har udbudt 1 hjælps kursus, men vi har selv et i det sene 
efterår i år, som er udvidet og kompetencegivende ift. vores sport, derfor 
afholder vi fra deltagelse. 

b. Og c. har søgt midler til indkøb af dobbelt kajak og venter stadig svar. 

12. se punkt 11. 

13. Der er ikke kommet spørgsmål fra medlemmer til dette møde. 

14. Udlån af borde og bænke til medlemmerne. JA vi har hermed vedtaget at 
klubbens medlemmer gerne må låne borde og bænke/ stole til private 
arrangementer. Vi skal have lavet booking system og så skal vi gøre 
opmærksomme på at passe godt på materialet. Vi tænker en stor kalender 

analogt ophængt i klubben er bedste middel. Svend han kan finde en.        

15 evt. Det er godkendt at festudvalget gerne må indkøbe hygge lyskæder til brug 
i klubben. 

Da der er gået lidt kludder i madordningen er det nu Agneta der skal have mad med næste gang. Derefter er det 
Jacob, Svend Kasper og Marie-Louise. 

Der blev ikke fundet dato for næste bestyrelsesmøde. 

 

 


